
اخبارخبر كوتاه
مدیر بهداشت حرفهای، ایمنی و محیطزیست فولاد مبارکه مطرح کرد؛

تداوم تولید در فولاد مبارکه با مشارکت حداکثری کارکنان در طرح غربالگری

همزمان با   ولادت امام حسن مجتبی )ع(:

دو پروژه شهرداری بابل به بهره برداری رسید

برگزاری جلسه همفکری و هم اندیشی مسائل آموزشی

و  ایمنی  حـــرفهای،  بهداشت  مـــدیر 
با  گـــفت:  مبـــارکه  فــولاد  محیـــطزیست 
شرکت  کارکنان  حداکثری  و  کامل  مشارکت 
و  غربالگری  عظیم  طــرح  در  مبـــارکه  فـــولاد 
شرکت  این  خوشبختانه  کرونا،  ویروس  بیماریابی 
توانست در این شرایط سخت نیز در تولید اقتصادی 
و ارزشآفرینی برای ذینفعان مؤثر واقع شود.حسین 
بیماری  بیماری کرونا یک  اینکه  بیان  با  مدرسیفر 
و  سرایت  میزان  به  توجه  با  گفت:  است  عفونی 
بودن رفتار  ناشناخته  بیماری و  این  سرعت شیوع 

آن، مبارزه با آن اهمیت بسیار زیادی دارد. 
از   مبارکه   فولاد  شرکت  منظور  همین  به 
تشکیل  با  کشور،  به  ویروس  این  ورود   بدو    
اقدامات پیشگیرانه،  انجام  با  کمیته بحران کوشید 
و  جلوگیری،  کارکنان  میان  در  بیماری  شیوع  از 
حفظ  اولویت  با  تولید  تداوم  برای  را  لازم  شرایط 
کرد:  خاطرنشان  کند.وی  مهیا  کارکنان  سلامتی 
هرچند در زمینۀ شیوۀ مقابله با شیوع ویروس کرونا 
اینکه  به  توجه  با  کشور،  صنایع  کارکنان  بین  در 
تجارب  نیست،  شناختهشده  چندان  بیماری  این 
و  بهداشت  وزارت  حال  این  با  ندارد؛  وجود  کافی 
مفیدی  و  مهم  دستورالعملهای  و  پروتکلها  درمان 
و  فولاد  شرکت  مدنظر  آنها  تمامی  که  داده  ارائه 
است.مدیر  شده  اجرا  و  گرفته  قرار  بحران  کمیته 
فولاد  محیطزیست  و  ایمنی  حرفهای،  بهداشت 
بهعنوان  کارکنان  بیماریابی  و  غربالگری  از  مبارکه 
برد و  نام  از موارد اجراشده در فولاد مبارکه  یکی 

گفت: هنگام حضور کارکنان در محل کار، در یک 
مقطع زمانی، معمولا تراکم جمعیتی ایجاد میشود 
امر شرایط شیوع بیماری را تشدید میکند؛  این  و 
لازم  موارد  ویژهای  دقت  و  توجه  با  باید  بنابراین 
را پیگیری میکردیم. به همین منظور غربالگری و 
پروتکلهای  طبق  پیمانکاران  و  کارکنان  بیماریابی 
وزارت بهداشت و درمان، برنامهریزی و در دو بخش 
آزمایشهای  و  خون  نمونهگیری  و  اظهاری  خود 

پاراکلینیکی در دستور کار قرار گرفت و اجرا شد.
برنامهها  این  اجرای  چگونگی  تشریح  در  وی 
سال  ابتدای  در  که  اول  مرحلۀ  در  داشت:  اظهار 

1399 برنامهریزی شد، با استفاده از دستورالعملهای 
شرکت،  زیرساختهای  از  بهرهگیری  و  مربوطه 
روی  و  تدوین  کارکنان  اظهاری  خود  پرسشنامۀ 
پرتال کارکنان قرار گرفت و با اطلاعرسانی بهموقع، 
تاکنون سه بار این غربالگری انجام شده و نتایج آن 
برای بیماریابی،جلوگیری از حضور در محل کار و 
گذراندن دورۀ قرنطینه و نقاهت استفاده شده است. 
با  اجرای خوداظهاری،  از  این زمینه، پس  در 
توجه به علائم بالینی ثبتشدۀ کارکنان، واحد طب 
کار و درمان با تیم متخصص پزشکی خود با تماس 
تلفنی با فرد مشکوک، شرححال ثانویه وی را ثبت 

و اقدامات لازم را برای حضور یا غیبت وی در محل 
کار انجام میدهند. بدون شک مشارکت حداکثری 
و کامل کارکنان شرکت و پیمانکاران در این طرح 
غربالگری  بزرگترین طرح  گفت  میتوان  که  عظیم 
قابل  به شمار میآید  بیماریابی در صنعت کشور  و 

تقدیر است. 
بعدی  مراحل  اجرای  خصوص  در  مدرسیفر 
راستای  و در  بعدی  اقدامات گفت: در مرحلۀ  این 
برای  بهداشت،  وزارت  مصوب  پروتکلهای  اجرای 
چگونگی بازگشت به کار کارکنان بعد از تعطیلات 
برنامهریزی شد و تستهای پایش و غربالگری اولیه 
از طریق آزمایشهای پاراکلینیکی خون انجام گرفت 
تا وضعیت کارکنان مشکوک جهت تست PCR و 
Elisa مشخص گردد و از ورود بیماران به محل 
دستور  با  که  برنامه  این  شود.در  جلوگیری  کار 
واحدهای  همکاری  با  و  سازمان  عالی  مدیریت 
امور  محیطزیست،  و  ایمنی  حرفهای  بهداشت 
اداری، حراست و مدیریت نواحی تولیدی و خدمات 
به  سازمان  کارکنان  شد،  انجام  پشتیبانی  و  فنی 
و  شدند  تقسیمبندی  شیفت  و  کار  روز  گروه  دو 
آزمایشها انجام شد.مدیر بهداشت حرفهای، ایمنی و 
محیطزیست فولاد مبارکه در بخش پایانی سخنان 
تمامی  و  کارکنان  مدیران،  تلاش  از  گفت:  خود 
افرادی که در غربالگری مشارکت کردند و همچنین 
از سعۀ صدر و مشارکت همهجانبۀ کارکنان شرکت 
برای حفظ سلامت خود و دیگران تشکر و قدردانی 

میکنم.

)ع(دو  مجتبی  حسن  امام  ولادت  با  همزمان 
رضورانی  پارک  و  کریمی  الله  آیت  راه  پیاده  پروژه 
توسط شهرداری بابل به بهره برداری رسید. شهردار 
بابل در آیین بهره برداری از این پروژه ها بیان داشت: 
تشریفات  و  تبلیغات  به  نیاز  مردم  به  برای خدمت 
شهرداری  عمومی  روابط  اداره  گزارش  به  نداریم. 
بابل، سید مجتبی حکیم، پروژه در باره پیاده راه آیت 
الله کریمی بیان داشت: این پیاده راه نه تنها مردم 
منطقه شمال بابل بلکه همه مردم این شهر را پذیرا 
می باشد.وی اظهار داشت: این طرح پس از ماه ها 

کارشناسی،  با هزینه بهینه و سرعت بسیار بالا در 
مدت دو ماه به بهره برداری رسید و می توان اذعان 
نمود تبدیل گوشه ای از خیابان به پیاده راه در واقع 
یکی از ابتکارات  شهرداری بابل برای بهسازی خیابان 
های فرسوده شهری بوده است. شهردار بابل گفت: 
اجرای پروژه پیاده راه آیت اله کریمی با اعتباری بالغ 
بر  سی میلیارد ریال در نزدیکی میدان بسیج)3۵ 
متری فاطری( در مساحتی بالغ بر ۵ هزار مترمربع و 
هم زمان با نوروز 99 آغاز شده بود که اکنون به بهره 
پارک  پروژه  تشریح  در  دکتر حکیم  رسید.  برداری 

رضوانی هم خاطر نشان کرد: این پارک در راستای 
تحول و ارتقای سرانه فضای سبز در زمینی که متعلق 
استفاده  بدون  سال  ازده  بیش  و  بود  شهرداری  به 
بوستان  یک  حاضربه  حال  در  خوشبختانه  بودکه 
تبدیل گردید. وی گفت: عملیات اجرایی این پارک 
افزود: پارک  بابل  ازیک ماه پیش آغاز شد .شهردار 
به مساحت  زمینی  در  بابل  غربی  در ضلع  رضوانی 
3 هزار متر مربع  و با ا اعتبار بالغ بر ۵ میلیارد ریال 
ساخته شد که بخشی  ازهزینه این پارک با مشارکت 

ثلث مرحوم دکتر رضوانی انجام شد.

برق  شرکت  آموزشی  مسائل  اندیشی  هم  و  همفکری  جلسه 
منطقه ای خوزستان با حضور معاون منابع انسانی، مدیر دفتر برنامه 
و  آموزشی  عالی  مجتمع  مسئولین  و  آموزش  و  انسانی  منابع  ریزی 

پژوهشی صنعت آب و برق خوزستان برگزار شد.
کیوان خورسند معاون منابع انسانی شرکت در این جلسه گفت: 
وظایف  انجام  در  کارکنان  توانایی  به  سازمانی  اهداف  به  دستیابی 
انسانی  منابع  بهسازی  و  آموزش  اجرای  و  دارد  بستگی  آنان  محوله 
سبب می شود تا افراد بتوانند متناسب با تغییر و تحولات سازمانی و 
محیطی بطور موثر فعالیت های محوله را انجام داده و بر کارایی خود 
بیفزایند.سید عماد سید نژاد مدیر دفتر برنامه ریزی منابع انسانی و 
آموزش نیز با بیان اینکه رسالت مجری آموزشی تفکر درباره چالش 
ها، دغدغه ها و مسائل مهم صنعت برق در دنیای امروز است، بیان 

کرد: انتظار می رود مجتمع عالی آموزشی و پژوهشی صنعت آب و 
برق در این راستا و همگام با تغییرات روز از پویایی کافی برخوردار 
باشد.نرگس ظهرابی رئیس مجتمع عالی آموزشی و پژوهشی صنعت 
آب و برق خوزستان نیز در این جلسه همفکری تصریح کرد: به تناسب 
شرایط موجود که امکان برگزاری دوره ها به صورت حضوری میسر 
جهت  الکترونیکی  های  آموزش  لازم  بستر  و  زیرساخت  باشد،  نمی 
اجرای تقویم آموزشی شرکت ها فراهم شده است.در ادامه این جلسه 
اساسی  های  گام  و  بخش  دو  هر  نیازهای  و  انتظارات  خصوص  در 
کیفیت بخشی به اجرای دوره های آموزشی و وضعیت امکانات رفاهی 
بحث و تبادل نظر شد.همچنین در این جلسه کارکنان گروه آموزش 
شرکت جهت اثربخشی بیشتر دوره ها اهم موارد اجرایی برنامه های 

آموزشی را مطرح کردند .

جلسه کمیته سلامت شرکت گاز استان گیلان برگزار شد

مهندس شهمرادی مدیر مخابرات منطقه گلستان:

در ارائه خدمات و سرویس اینترنت جزء سه استان برتر کشور می باشیم

مدیر جدید دفتر حراست شركت توزیع نیروی برق گلستان معرفی شد 

پنجمین جلسه کمیته سلامت در سال99 به ریاست مدیرعامل 
و با حضور اعضا در سالن کنفرانس مدیریت عامل شرکت گاز برگزار 
شد.در این جلسه مهندس اکبر مدیرعامل شرکت گاز استان گیلان 
حسن  امام  سعادت  با  میلاد  سالروز  رسیدن  فرار  تبریک  ضمن 
در  کرونا  بهداشتی  و  ایمنی  های  دستورالعمل  ادامه  بر  مجتبی)ع( 
سطح ادارات گاز تاکید کرد.وی با قدردانی از هماهنگی و همدلی همه 
ایام شیوع  واحدها به جهت خدمت رسانی به مردم و مشترکین در 
ویروس کرونا اظهار داشت:  ضدعفونی و گندزدایی ادارات و واحدها  
باید همانند گذشته به صورت مستمر ادامه یابد.مدیر عامل شرکت گاز 
استان گیلان از واحدهای مرتبط درخواست نمود تا نسبت به مدون 
سازی اقدامات صورت گرفته در ایام شیوع ویروس کرونا اقدام نمایند.
مهندس اکبر ضمن ابراز تاسف از درگذشت یکی از پرسنل گاز بر اثر 

کرونا بیان نمود: محدودیت های اعمال شده در راستای کنترل کرونا 
باید به تدریج و طی هماهنگی با ستاد و براساس دستورالعمل های 

ستاد مقابله با کرونا کاهش یابد.
اواخر  از  کنتورخوانی  مجدد  شروع  به  توجه  با  همچنین  وی 
اردیبهشت ماه بر تهیه لوازم بهداشتی و حفاظتی برای کنتورخوانان 
وضعیت  اعلام  زمان  تا  گردید  مقرر  جلسه  این  ادامه  کرد.در  تاکید 
عادی از سوی مراجع ذیصلاح، نماز جماعت، کلاس های آموزشی و 
فعالیت های ورزشی برگزار نشود.ادامه روند کنترل سلامتی کارکنان، 
موارد  کلیه  و  لوازم  تهیه  برای  انجام شده  های  هزینه  گزارش  تهیه 
و  کرونا  ویروس  به  کارکنان  ابتلای  و  انتشار  از  پیشگیری  به  مربوط 
تهیه کتابچه اقدامات انجام شده در شرکت گاز استان گیلان در ایام 

ویروس کرونا از دیگر مصوبات این جلسه بود.

خدمات  ارائه  مانع  کابل  گلستان:سرقت  منطقه  مخابرات  مدیر 
باکیفیت به مشتریان است.درجلسه ای با حضور مهندس شهمرادی 
بازرسی  مدیرکل  معاون  صحرایی  و  گلستان  منطقه  مخابرات  مدیر 
ارتباطات  سطح  ارتقاء  موانع  رفع  راهکارهای  خصوص  ،در  استان 
ابتدا مهندس غلامعلی  مخابراتی بحث وتبادل نظر شد.دراین جلسه 
شهمرادی با اشاره به رشد و بهبود وضعیت ارتباطات مخابراتی استان 
گفت: به لطف خدا و تلاش همکاران توانسته ایم درجایگاه خوبی از 
ارائه  در  بطوریکه  بگیریم  قرار  ها  استانی  هم  به  ارائه خدمات  لحاظ 

خدمات و سرویس اینترنت توانستیم جزء سه استان برتر کشور باشیم 
.وی با تاکید بر وجود چالشهای فراوان در راه رسیدن به وضعیت ایده 
ارتباطی گفت: متاسفانه سرقت کابل یکی از معضلاتی است که  آل 
با آن روبرو بوده ایم و درنقاط مختلف استان موجب ایجاد اختلالات 
که  است  شده  کیفیت  با  و  مناسب  ارتباطات  تامین  راه  در  فراوان 
زمینه  دراین  همکاری  و  انتظامی  نیروی  با  متعدد  های  نشست  با 
امیدواریم این مشکل برطرف شده و لازم به ذکر است که این معضل 
با صرف هزینه های  موجب اجرای پروژه های غیر قابل پیش بینی 

مخابرات  انسانی  نیروی  وضعیت  است.وی  شده  مخابرات  برای  زیاد 
منطقه گلستان را نیز تشریح نمود و گفت : رسیدگی به امور رفاهی 
کارکنان برایمان از اولویت زیادی برخوردار و پیگیری و رفع مشکل 
گلستان  منطقه  مخابرات  میشود.مدیر  محسوب  ضروریات  از  آنان 
بااشاره به اینکه از لحاظ علمی مضرات آنتن های تلفن همراه اثبات 
نشده است گفت : جهت پوشش دهی مناسب در جای جای استان 
نیاز به نصب آنتن و ایجادسایت تلفن همراه میباشد و همکاری هم 

استانی ها را دراین زمینه میطلبد.

برق گلستان  نیروی  توزیع  مدیرعامل شرکت 
گفت : تغییر مدیران یک امر طبیعی در ارگان ها 
قاعده  این  از  نیز  شرکت  این  و  هاست  سازمان  و 
شرکت  عمومی  روابط  گزارش  نیست.به  مستثنی 
نصیری  اکبر  علی  ؛  گلستان  برق  نیروی  توزیع 
درمراسم تکریم و معارفه مدیر جدید دفتر حراست 
از  استفاده  به  اشاره  با   ، شرکت  محرمانه  امور  و 
اساس  بر  مدیریتی  های  پست  در  جوان  نیروی 
جوانگرایی   : گفت  رهبری  معظم  مقام  فرمایشات 
یکی از مولفه ها و شاخصه هایی است که براساس 
آن می توان میزان پویایی یک مجموعه را تعیین 
کرد و تخمین زد.وی افزود : اصل حضور یک نیروی 
جوان در یک میدان حساس مدیریتی خود به خود 
موجب تزریق نشاط و تحرک و انگیزه در آن محیط 
بهره  و  نوآوری  افزایش  در  موثری  به طور  و  است 

کاری  کیفیت  و  کار  راندمان  افزایش  نیز  و  وری 
اضافه کرد  بود.نصیری  آن مجموعه دخیل خواهد 
: البته استفاده از جوانان در مدیریت های سطوح 
مختلف شرکت مستلزم تربیت نیروهای شاخص و 
توانمند هم بوده و در عین حال که شعار جوانگرایی 
مختلف  های  حوزه  در  بایست  می  شود  می  داده 
مورد نیاز افراد مستعد پرورش یابند و آماده پذیرش 
و  مدیره  هیئت  باشند.رئیس  مهم  های  مسئولیت 
گلستان،  برق  نیروی  توزیع  شرکت  عامل  مدیر 
ضمن قدردانی از مدیر سابق دفتر حراست شرکت 
گفت: جا به جایی در مسئولیت ها، امری عادی و 
نشانه پویایی نظام اداری است. دیدگاهی که امروز 
در شرکت توزیع نیروی برق گلستان در حال اجرا 
می  تخصصی  بعد  در  اساساً  که  است  این  است 
ما  که  آنچه  باشیم  داشته  بیشتری  پویایی  بایست 

از مجموعه حراست شرکت انتظار داریم اینست که 
در بعد تخصصی بیشتر فعالیت کنند و در ۲  بعد 
دیگری  و  انسانی  منابع  از  بحث حفاظت  یکی  که 
حفاظت از تأسیسات می باشد بااستفاده از تجربیات 

به روز وظایف خود را اجرایی نماید.
سازمان  هر  در  حراست   : کرد  اضافه  وی 
هر  اهداف  اجرای  در  مدیریت  توانمند  بازوی 
سازمان است و باید تعامل بسیار خوبی با کارکنان، 
باشد.مدیر  نظارتی داشته  مدیریت و دستگاه های 
تاکید  با  استان  برق  نیروی  توزیع  شرکت  عامل 
ارزشمندترین  انسانی جزء  نیروی  نکته که  این  به 
کرد:  خاطرنشان  است،  سازمانی  هر  های  سرمایه 
از تجهیزات و امکانات شرکت در حفاظت  صیانت 
از  پرسنلی  حفاظت  و  اطلاعات  فناوری  فیزیکی، 
بر  تاکید  ضمن  هاست.وی  حراست  وظایف  جمله 

فرمایشات مقام معظم رهبری گفت: مدیر حراست 
باید عدالت محور، قانون مدار، دارای غیرت انقلابی 
بسیار  شرایط  ما  افزود:  شد  با  ستیز  استکبار  و 
حساسی در منطقه داریم و حال اثر گذاری ما در 
سرتا سر جهان بر کسی پوشیده نیست.نصیری در 
مدیریتهای  در  اخیر  انتصابات  بر  هم  گذری  ادامه 
شهرستانها و روسای ادارات زد و گفت : در مدیریت 
جوان  نیروی  از  هم  ادارات  روسای  و  شهرستانها 
با  مجموعه  یک  پویایی  که  چرا  نمودیم  استفاده 
از  بیش  جوان  نیروهای  های  ظرفیت  از  استفاده 
از  ؛  مراسم  این  پایان  شد.در  خواهد  نمایان  پیش 
زحمات حجت ا... مزنگی مدیر سابق دفتر حراست 
بهمنی  منوچهر  و  تقدیر  شرکت  محرمانه  امور  و 
امور  و  حراست  دفتر  جدید  سرپرست  بعنوان  نیا 

محرمانه توزیع نیروی برق گلستان معرفی شد.

رونمایی و بهره برداری از ثبات بار 
هوشمند در شبکه های توزیع نیروی 

برق استان گلستان
طی مراسمی از ثبات بار هوشمند درشبکه 
به  و  رونمایی  گلستان  برق  نیروی  توزیع  های 
عمومی  روابط  گزارش  رسید.به  برداری  بهره 
توزیع  شرکت  مدیرعامل  نصیری  اکبر  علی  ؛ 
با   : گفت  مراسم  این  در  گلستان  برق  نیروی 
استفاده از ثبات بار هوشمند می توان در طول 
دوره تابستان تعداد 13۰هزار رکورد بارگیری را 
ذخیره نمود  یعنی ۲۶ هزار برابر حالت عادی و 
با این حجم اطلاعات به هیچ عنوان هیچ رفتاری 
از ترانس در طول شبانه روز  پنهان نخواهد ماند 
و ما شاهد حذف واژه »بار پنهان« خواهیم بود.
وی اضافه کرد : از این رو استفاده از تکنولوژی 
ثبات بار برای رصد بار ترانس ها و اخذ تصمیم 
گیری مناسب بر پایه اطلاعات دریافتی از ثبات 
با  باشد.نصیری  می  ضروری  و  ناگزیر  امری  بار 
اشاره به پدیدار شدن معضلات ناشی از اضافه بار 
نظیر ترانس سوزی افزود: عدم شناسایی میزان 
اعتبار  تزریق  بالطبع  و  شبکه  ولتاژ  افت  واقعی 
جهت توسعه زیر ساخت ها نظیر توسعه فیدر و 
اینها جزوء مواردی است که  مانور  ایجاد قدرت 
استفاده  در شبکه  هوشمند  بار  ثبات  باعث شد 
برداری  بهره  معاون  قائمی  بهرام  ادامه  گردد.در 
و دیسپاچینگ شرکت گزارشی در رابطه تصمیم 
ترانس ها و مشکلات  بارگذاری  گیری درمیزان 
موجود  تاسیسات  نگهداری  و  حفظ  در  موجود 
بار  ثبات  از  مراسم  این  پایان  نمود.در  ارائه  را 
هوشمند در شبکه های توزیع نیروی برق استان 

رونمایی شد.

حفظ و نگهداری مطلوب فضاهای 
آموزشی به عنوان سرمایه  های ملی 

محترم  کل  مدیر  دقیق  علی  مهندس 
گیلان  استان  مدارس  تجهیز  و  نوسازی،توسعه 
فضاهای  مطلوب  نگهداری  و  نمود:حفظ  تاکید 
آموزشی، تربیتی و ورزشی به عنوان سرمایه  های 
ملی باید مورد اهتمام جدی قرار گیرد.مهندس 
توسعه  نوسازی،  محترم  کل  مدیر  دقیق  علی 
هم  جلسه   در  گیلان  استان  مدارس  تجهیز  و 
اندیشی ساماندهی فضا و تجهیزات که با حضور 
فضا  ساماندهی  محترم  ریاست  مردانی  مهندس 
تجهیز  و  نوسازی،توسعه  سازمان  تجهیزات  و 
همه  برگزار شد،گفت:  گیلان  در  مدارس کشور 
برنامه  و  تا ساماندهي مطلوب  باید بسیج شویم 
آموزشی،  فضاهای  توسعه  جهت  در  ریزی  
صورت  بخوبی  استان  در  ورزشی   و  پرورشی 
منابع  از  بهینه  استفاده  اینکه  بیان  با  گیرد.وی 
افزود:  باشد،  می  مهم  بسیار  موجود  امکانات  و 
و  فضا  استانداردهای  که  است  این  ما  تاکید 
تجهیزات آموزشی برابر با ضوابط سازمان محترم 
فضاها  اینکه  بیان  با  دقیق  رعایت شود.مهندس 
زمینه  توانند  می  مطلوب  آموزشی  تجهیزات  و 
و  تعلیم  نظام  های  برنامه  و  اهداف  تحقق  ساز 
تربیت کشور باشند، تاکید نمود:حفظ و نگهداری 
به  ورزشی  و  تربیتی  آموزشی،  فضاهای  مطلوب 
اهتمام  مورد  باید  ملی  های  سرمایه   عنوان 
جدی قرار گیرد.در ادامه مهندس مردانی ضمن 
بررسی  و ارزیایی  روند ساماندهی فضا و خرید 
و  ضوابط  گیلان،  استان  در  آموزشی  تجهیزات 
الزامات  و  تجهیزات  خرید  فنی  استانداردهای 
قانونی آن را برشمرد. درپایان هر کدام از اعضاء 
و  نظرات  نقطه  شده  مطرح  موضوعات  پیرامون 

دیدگاههای خود را بیان نمودند.

فاز توسعه تصفیه خانه فاضلاب شهرهای 
فولاد شهر و بویین در سال جاری به 

بهره برداری می رسد
استان  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل 
توسعه  و  احداث  اکنون  هم  کرد:  اعلام  اصفهان 
هفت باب تصفیه خانه فاضلاب  در استان اصفهان 
با پیش بینی اعتباری بالغ بر 441 میلیارد ریال 
امینی  هاشم  .مهندس  دارد  قرار  کار  دستور  در 
خانه  تصفیه  باب  چهار  حاضر  حال  در  افزود: 
چادگان،  شهرهای  در  جدیدالاحداث  فاضلاب 
نطنز،گلپایگان، تیران و توسعه تصفیه خانه فاضلاب 
شهر های فولادشهر و بویین و پکیج تصفیه خانه 
می  بینی  پیش  که  است  اجرا  حال  در  تودشک 
شود در سال جاری توسعه تصفیه خانه فاضلاب 
شهرهای بویین و فولادشهر و پکیج تصفیه خانه 
تودشک درمدار بهره برداری قرار گیرد.وی با بیان 
اینکه اصفهان بیشترین تعداد تصفیه خانه های 
فاضلاب را در کشور به خود اختصاص داده است 
خاطرنشان ساخت: هم اکنون ۲۶ باب تصفیه خانه 
فاضلاب در استان اصفهان در مدار بهره برداری 
قرار دارد که بیانگر بیشترین تعداد تصفیه خانه 
با  امینی  استانی درکشور است.مهندس  فاضلاب 
اشاره به روش های گوناگون تصفیه فاضلاب در 
اصفهان تصریح کرد: فاضلاب در اصفهان به روش 
های متنوع تصفیه می شود که می توان در این 
راستا به روش برکه تثبیت،لاگون هوادهی ، لجن 
فعال و لجن فعال پیشرفته با حذف ازت و فسفر 
اشاره کرد.مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان 
اصفهان اظهار داشت: در حال حاضر 1۲ تصفیه 
خانه به روش لاگون هوادهی ،11 تصفیه خانه به 
روش لجن فعال و 9 تصفیه خانه به روش برکه 
با تاکید  تثبیت فاضلاب را تصفیه می کنند.وی 
بر ارتقای کیفیت پساب  بیان داشت: هم اکنون 
بیش از 171 میلیون مترمکعب پساب در  سال، 
در استان اصفهان مطابق با استانداردهای تعریف 
شده تولید می شود که حسب اولویت به صنعت 
، فضای سبز و در نهایت محیط زیست اختصاص 
اصفهان  استان  آبفا  شرکت  مدیرعامل  یابد.  می 
را  فاضلاب  های  خانه  تصفیه  توسعه  و  احداث  
ضروری برشمرد و عنوان کرد: جلوگیري از آلوده 
شدن منابع آب هاي سطحي و زیر زمیني ، خاک 
و هوا، ارتقاي سطح بهداشت عمومي و بهداشت 
محیط زیست با جلوگیري از وارد شدن مواد آلوده 
کننده به محیط.، بازیافت حجم قابل ملاحظه اي 
و  استفاده  قابل  غیر  و  زائد  به ظاهر  از آب هاي 
کاربرد آن در امر کشاورزي و فضاي سبز از جمله 
خانه  تصفیه  توسعه  و  احداث  در  موثر  عوامل 

فاضلاب محسوب می شود.

تمرکز خدمات شهری شهرداری 
اسلامشهر جلب رضایت شهروندان است

معاون شهردار منطقه سه مهمترین اقدامات 
حوزه خدمات شهری این منطقه را برشمرد.

شهری  خدمات  معاون  صادقی  منوچهر 
با بیان تمرکز حوزه خدمات شهری  منطقه سه 
فعالیت  تشریح  به  شهروندان،  رضایت  جلب  به 
پرداخت.صادقی  گذشته  هفته  در  معاونت  این 
اینکه  اعلام  با  منطقه  شهری  خدمات  معاون 
حوزه خدمات شهری از هیچ تلاشی برای حفظ 
شهری  معابر  پاکسازی  و  شهروندان  سلامتی 
ارائه  ابراز داشت:در راستای  دریغ نخواهد نمود، 
خدمات بهینه به شهروندان، خدمات متعددی در 
هفته گذشته به انجام رسید.وی افزود: نظافت و 
رفت و روب روزانه بلوارها ، خیابانها و کوچه ها، 
واتر  با  و شستشو  زباله  باکس های  کلیه  تخلیه 
زباله های رها شده  نخاله و  جت و جمع آوری 
توسط باب کت از مهمترین اقدامات انجام شده 
است.معاون خدمات شهری  اخیر  هفته  یک  در 
منطقه سه، نظافت و تسطیح زمینهای بایر بین 
ساختمانی در امامزاده عیسی،  رنگ آمیزی  دیوار 
های مجتمع واقع در نسترن خیابان مشکینی و 
ضد عفونی نمودن و گند زدایی مجتمع بهزیستی 
در مهستان را از اقدامات دیگر شهرداری منطقه 
سه عنوان کرد.صادقی در پایان خاطر نشان کرد: 
بتون ریزی نوار حفاری های خیابان افرا - کاج 
- نخل هشت بهشت و همچنین آسفالت و لکه 
گیری خیابان نرگس و  آسفالت و لکه گیری فرو 
هفته  طی  نیز  ولیعصر  بلوار  مکرر  های  نشست 

گذشته انجام شده است.

برگزار ی اولین آزمون از سری 
آزمون های تخصصی مدیریت 

یادگیری در شرکت توزیع نیروی برق 
آذربایجان غربی 

به همت معاونت منابع انسانی شرکت توزیع 
تخصصی  آزمون  غربی،  آذربایجان  برق  نیروی 
مدیریت یادگیری با موضوع »قانون کار و تامین 
رفاه  و  کارکنان  امور  همکاران  ویژه  اجتماعی« 
در  مشاغل  بندی  طبقه  و  سازماندهی  دفتر  و 
راستای افزایش سطح دانش و تخصص کارکنان 
برگزار شد.مهندس اکبر حسن بکلو مدیر عامل 
با  غربی  آذربایجان  برق  نیروی  توزیع  شرکت 
حضور در جمع همکاران، با تشریح نقش آموزش 
به  توجه  با  گفت:  اجتماعی  و  فردی  زندگی  در 
تغییرات پرشتاب در جهان معاصر، توجه جدی 
است. ناپذیر  اجتناب  ضرورتی  انسانی  منابع  به 
امر  در  نوین  رویکردهای  به  توجه  افزود:  وی 
زیرا  است  جدی  بسیار  انسانی  نیروی  آموزش 
سرمایه گذاری در امر آموزش، افزایش بهره وری 
نیروی انسانی را به دنبال دارد آموزش مهارت و 
دانش های مورد نیاز کارکنان از طریق آموزش 
نیروی  وری  بهره  بهبود  در  خدمت  ضمن  های 
انسانی بسیار موثر خواهد بود کارکنان در مسیر 
شغلی خود به انواع آموزش ها نیازمند هستند تا 
توانمندی های خود را توسعه داده و بهره وری 
سازمانی را ارتقا بخشند.این آزمون که در محل 
اولین  شد  برگزار  کارگاهی  جوار  آموزش  مرکز 
شرکت  تخصصی  آزمون های  سری  از  آزمون 
توزیع نیروی برق در سال 99 بود و دفتر آموزش 
نظر  در  شرکت  انسانی  نیروی  ریزی  برنامه  و 
تخصص  و  دانش  سطح  افزایش  جهت  در  دارد 
کارکنان، آزمون های تخصصی در سایر حوزه های 

کاری برگزار کند.

شهرداری باقر شهر در مقابله با ویروس 
کرونا درخشان عمل کرد 

باقر شهر ، شهردار باقرشهر ضمن ابراز رضایت 
از اقدامات واحدهای خدماتی و امدادی شهرداری 
، خطاب به مدیران گفت : شهرداری باقرشهر در 
مقابله با ویروس کرونا درخشان عمل کرده است و 
این جز با تلاش و ممارست شما به دست نمی آمد 
.استادفرج در سومین جلسه ستاد مدیریت بحران 
کرونا  که  مشکلاتی  اشاره  با  باقرشهر،  شهرداری 
برای کشور و باقرشهر بوجود آورده افزود : کرونا 
آثار مثبت زیادی نیز داشته است که مهمترین اثر 
آن ، ایجاد حس همدلی و فداکاری در بین آحاد 
مردم جامعه بوده است.وی در ادامه به تحریم های 
ظالمانه کشورهای مستکبر بر علیه نظام اشاره کرد 
و گفت : کشور ما از بسیاری از کشورهای غربی و 
اروپایی بهتر عمل کرده است و باید بدانیم تا پایان 
کار ویروس کرونا ، همچنان باید تلاش کرد ، چون 
کرونا هنوز تمام نشده است.وی به شهروندان توصیه 
کرد : خانواده ها می بایست با حضور در منزل و 
عدم حضور غیر ضروری در سطح شهر، به کمک 
مدیریت شهری و شبکه درمان بیایند تا به زودی 

شاهد پایان عمر این ویروس منحوس باشیم .

افزایش ظرفیت تولید آب به میزان 
1355 لیتر در ثانیه در آذربایجان غربی

 مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان 
غربی گفت: با بهره برداری از سه واحد تصفیه خانه 
آب در سال گذشته، ظرفیت تولید آب در استان، 
یکهزار و 3۵۵ لیتر در ثانیه افزایش یافت.علیرضا 
رضوی با بیان اینکه طی سال گذشته تصفیه خانه 
آب شرب در شهرهای مهاباد، سلماس و پلدشت 
وارد مدار بهره برداری شدند، اظهار داشت: تصفیه 
خانه آب شهر مهاباد با تامین 7۵۰ لیتر در ثانیه و با 
صرف 4۲۰ میلیارد ریال برای تامین آب شهر مهاباد 
و تاسیسات برداشت آب از سد با ۲۰۰ میلیارد ریال 
اعتبار، طی سال گذشته به بهره برداری رسید.وی 
از تصفیه خانه  برداری  بهره  این مدت،  گفت: در 
آب شهر سلماس نیز با ظرفیت ۵7۵ لیتر در ثانیه 
جهت تامین آب شرب شهرهای سلماس و تازه کند 
و روستاهای مجاور آغاز شد.وی افزود: برای اجرا 
میلیارد  این تصفیه خانه، ۶8۰  از  برداری  بهره  و 
ریال هزینه و 18 کیلومتر خط انتقال آب خام نیز 
فاضلاب  و  آب  است.مدیرعامل شرکت  اجرا شده 
آب  خانه  تصفیه  از  برداری  بهره  آذربایجان غربی، 
شهر پلدشت با ظرفیت تامین 3۰ لیتر آب در ثانیه 
با ۵۰۰ میلیارد ریال اعتبار و پوشش 1۲ هزار نفر 
جمعیت را از دیگر طرح های افتتاح شده در بخش 
تامین آب شرب شهری در سال گذشته عنوان کرد.
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